
 

 

 

 

 

 

Fråga till kommunstyrelsens ordförande Mikael Plogell  
 

Tidigare har man haft vinstmedel som man pytsat ut till nämnderna 
när de visat på ett underskott men eftersom vi inte har några vinster 
att räkna in i år utöver de som redan är budgeterande så kan vi inte 
göra det. Man har haft ett lättvindigt beteende som smittat av sig och 
det och det måste vi få att upphöra. Detta är ett citat från Michael 
Plogell i annonsmarknan v23. Nu när kommunfullmäktige 
förmodligen har tagit ett lättvindigt beslut på att ge 
utbildningsnämnden sju miljoner i extra pengar för 2019 är min fråga: 

 

Kommer tilläggsanslaget för utbildningsnämnden vara ramhöjande 
2020? 

 

 

Lars-Erik Olsson (S) 
 

 

 

 

 

 


